

115 學年入學語言能力門檻

Language Proficiency Required for Admission, Academic Year 115

學士班 Bachelor	碩士班 Master	博士班 Doctor	招生系所 Programs
人文及管理學院 College of Humanities and Management			
•	☆		外國語文學系 Department of Foreign Languages and Literature 外國語文學系國際商務溝通碩士班 Graduate Program of International Business Communication
•	•		應用經濟與管理學系 Department of Applied Economics and Management
•	•		休閒產業與健康促進學系 Department of Leisure Industry and Health Promotion 運動與健康管理碩士班 Graduate Program of Sport and Health Management
工學院 College of Engineering			
		☆	工學院智慧永續工程博士班 Doctor's Program of Intelligent and Sustainable Engineering
•	•		土木工程學系 Department of Civil Engineering
	•		建築與永續規劃研究所 Graduate Institute of Architecture and Sustainable Planning
•	•		環境工程學系 Department of Environmental Engineering
•	★		機械與機電工程學系 Department of Mechanical and Electro-Mechanical Engineering
•	•		化學工程與材料工程學系 Department of Chemical and Materials Engineering
生物資源學院 College of Bioresources			
•	★		生物機電工程學系 Department of Biomechatronic Engineering
•	★		食品科學系 Department of Food Science
•	•	★	生物技術與動物科學系 Department of Biotechnology and Animal Science
•	★		森林暨自然資源學系 Department of Forestry and Natural Resources
•	★		園藝學系 Department of Horticulture
	★		無人機應用暨智慧農業碩士學位學程 Master Program of UAV and Precision Agriculture

學士班 Bachelor	碩士班 Master	博士班 Doctor	招生系所 Programs
電機資訊學院 College of Electrical Engineering and Computer Science			
●	●		電機工程學系 Department of Electrical Engineering
●	★		電子工程學系 Department of Electronic Engineering
●	★		資訊工程學系 Department of Computer Science and Information Engineering
	★		人工智慧碩士學位學程 Master Program of Artificial Intelligence

「●」表示中文授課。

Programs with the “●” icon mean courses are taught in Chinese.

申請者的語言要求:母語非中文申請人之語文基礎能力應具備 TOCFL A2(含)級以上或同等華文鑑定考試，但不包含申請者學校或自行修課開立之證明。

The applicant's language requirements: Applicants whose native language is not Chinese should have at least TOCFL A2 level or above or an equivalent Chinese Proficiency Test. But do not include an applicant's certificate from one's school or course.

「★」表示英文授課(有足夠英文授課課程可滿足畢業需求)。

Programs with the “★” icon mean courses are taught in English. (There are sufficient English-taught courses to meet the graduation requirements.)

申請者的語言要求:母語非英文申請人之語文基礎能力應具備 CEFR B1(含)級以上或同等英語鑑定考試。檢定測驗例如 TOEIC, TOEFL, IELTS 等，但不包含申請者學校或自行修課開立之證明。

The applicant's language requirements: Applicants whose native language is not English should have at least CEFR B1 level or above or an equivalent English Proficiency Test. Equivalent English Proficiency Tests are such as TOEIC, TOEFL, IELTS, etc., but do not include an applicant's certificate from one's school or course.

「☆」表示英文授課

Programs with the “☆” icon mean courses are taught in English.

申請者的語言要求:母語非英文申請人之語文基礎能力應具備 CEFR B1(含)級以上或同等英語鑑定考試。檢定測驗例如 TOEIC, TOEFL, IELTS 等，但不包含申請者學校或自行修課開立之證明。

The applicant's language requirements: Applicants whose native language is not English should have at least CEFR B1 level or above or an equivalent English Proficiency Test. Equivalent English Proficiency Tests are such as TOEIC, TOEFL, IELTS, etc., but do not include an applicant's certificate from one's school or course.

「◎」表示主要以中文授課，提供部分英語授課課程。

Programs with the “◎” icon mean there are mainly Chinese-taught courses, with partially English-taught courses in these programs.

申請者的語言要求:申請人之語文基礎能力應具備 TOCFL A2(含)級以上或同等華文鑑定考試，同時應具備 CEFR B1(含)級以上或同等英語鑑定考試，不包含申請者學校或自行修課開立之證明。

The applicant's language requirements: The applicant should have at least TOCFL A2 level or above or an equivalent Chinese Proficiency Test, as well as at least CEFR B1 level or above or an equivalent English Proficiency Test. But do not include an applicant's certificate from one's school or course.

授課語言為英文：母語非英文申請人之語文基礎能力應具備CEFR B1(含)級以上或同等英語鑑定考試，詳如下表。

For programs that have English-taught courses: Applicants whose native language is not English should have at least CEFR B1 level or above or an equivalent English Proficiency Test. The scores should meet one of the following criteria:

英語文能力測驗對照表 English Proficiency Test Comparison Chart											
C E F R 語 言 能 力 參 考 指 標	全 民 英 檢 G E P T	外 語 能 力 測 驗 FLPT	劍 橋 大 學 英 語 能 力 認 證 分 級 測 驗 Cambridge Main Suite	劍 橋 領 思 職 場 英 語 測 驗 Linguaskill Business	多 益 測 驗 TOEIC	雅 思 IELTS	托 福 T O E F L		大 學 校 院 英 語 能 力 測 驗 C S E P T		多 鄰 國 英 語 測 試 Duolingo English T e s t
							紙 筆 I T P	網 路 i B T	第 一 級 I	第 二 級 II	
B1 Threshold 進階級	中級 Intermediate	195+	Preliminary English Test (PET)	140+	550+	4+	457+	47+	230+	240+	85+

申請者國籍如為英語系國家，可提供護照替代英語文測驗成績。(參照外交部提供之「官方語言及通用語言為英語之國家名單一覽表」)

If you are from a country where English is an official language, please provide a passport as alternatives to English language test certificates. Please see the List of Nations with English as the Official or Common Language released by the Ministry of Foreign Affairs, Republic of China (Taiwan).

授課語言為中文授課及主要以中文授課:母語非中文申請人之語文基礎能力應具備 TOCFL A2(含)級以上或同等華文鑑定考試。

For programs that have Chinese-taught courses or programs that are mainly Chinese-taught courses, with partially English-taught courses: Applicants whose native language is not Chinese should have at least TOCFL A2 level or above or an equivalent Chinese Proficiency Test.